
Saksprotokoll i fylkestinget - 12. og 13.06.2018  
 
Fylkesordførar svarte slik: 
 

«Skyss er i gong med førebuing til nye anbodskonkurransar for bussdrift i kontraktsområda 
Bergen sentrum og Bergen nord. I samband med dette blir det no arbeidd med utgreiing og 
vurderingar mellom anna knytt til krav til bussparken og sikkerheit/setebelte. Tilrådingar knytt til 
dette vert etter planen lagt fram til politisk handsaming over sommaren.» 

 
Tor André Ljosland, KrF, sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
Nye anbud skal inneholde krav om setebelter på buss.» 

 
Sigbjørn Framnes, Frp, sette fram slikt oversendingsforslag: 
 

«Nye anbud skal inneholde krav om setebelter på buss.» 
 
Røysting 
 
Det var 56 representantar til stades. 
 
Framnes sitt forslag fekk 7 røystar, og vart med det ikkje vedteke oversendt. 
Ljosland sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Nye anbud skal inneholde krav om setebelter på buss. 
 


